
Halloweenska tragédia v Soule: Čo by na to asi povedal
exorcista páter Amorth?

4. novembra 2022    Cirkev Spoločnosť

V juhokórejskom Soule oslavovali Halloween. Skončilo sa to smrťou 156 ľudí a
približne rovnakým počtom zranených. Niekto v tom vidí len hroznú tragédiu, ktorá
sa stala nedopatrením, nešťastnou náhodou, nezvládnutou organizáciou. Škoda, že už
nežije slávny exorcista, páter Gabriel Amorth. Som si istá, že nielen mňa by
nesmierne zaujímal jeho komentár k celej tejto smutnej udalosti.

Zdroj: vaticansite.com

K tragédii v Južnej Kórei došlo po tom, čo sa veľký dav krátko pred polnocou začal tlačiť v úzkej uličke, v

takzvanej „Večierkovej štvrti“. Zabávajúca sa mládež mala na sebe halloweenske masky a strašidelné

kostýmy, ktoré si niektorí ľudia zvyknú obliekať počas tohto „sviatku“. Hasiči, ktorí boli na mieste nešťastia

ako prví, informovali médiá, že ľudia tam boli popadaní jeden na druhom, ako dominové kocky. Niektorí sa

pomaly dusili, iní strácali vedomie, ďalší už boli mŕtvi. Obeťami boli najmä ženy vo veku okolo 20 rokov.

Položme si otázku…

A teraz jedna otázka na telo, ako sa hovorí. Naozaj si niekto myslí, že toto bola len nešťastná náhoda?

Minimálne kresťan katolík by sa mal zamyslieť nad tým, či tam nevidno podpis toho, kto je hlavným

„celebrantom“ Halloweenu a všetkých osláv s ním spojených. Smrť, hrôza, des, panika, mučivé umieranie.

Takto sa totiž skončili pre 156 mladých ľudí „neškodné“ halloweenske oslavy „sviatku“, ktorý má byť údajne

len obyčajným karnevalom v kostýmoch, s peknou tekvicovou výzdobou. Zo všetkých strán počúvame, že

Halloween je predsa len nevinná zábava – a čo stále riešime, my, katolícki tmári…?

– Čo hovoria médiá, spoločnosť a čo sa stalo v Soule: Halloween je neškodný sviatok.

– Čo na to exorcista páter Amorth?

„Raz som mal veľmi ťažký prípad. Bolo to posadnuté dievča, ktoré sa mi nedarilo oslobodiť.
Spýtal som sa démona: „Kedy z nej vyjdeš?“ Odpovedal mi: „8. decembra.“ Je to významný
dátum, sviatok Nepoškvrneného počatia. Prišiel 8. december, ja som si ju zavolal a vykonal
dlhý exorcizmus, ale stále nebola oslobodená. Po viac ako piatich hodinách sa zdalo, že už je
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oslobodená. Nasledovala veľká radosť, dojatie, veď je slobodná. Po týždni však bola v
rovnakom stave ako predtým. Opýtal som sa diabla: „Prečo si z nej nevyšiel? Povedal si, že z
nej vyjdeš 8. decembra. Prečo si to neurobil?“ Chladným hlasom odpovedal: „Nepovedali ti, že
som klamár? Nenaučili ťa, že vždy klamem?“

– Čo hovoria médiá a spoločnosť: Halloween nemôže mať s diablom nič spoločné, pretože d
iabol neexistuje.

– Čo na to exorcista páter Amorth?

„Na začiatku exorcizmu diabol robí všetko preto, aby nebol odhalený. Je tam prítomný, všetci
ho cítia, ale on sa nechce odhaliť. Druhou etapou boja je zápas proti jeho pokusom ukryť sa.
Pamätám sa na exorcizmus nad ženou, kde posadnutie bolo hlboké a zakorenené. Keď som
exorcizmus začínal, diabol mlčal. Ženina tvár bola ako kameň, ako socha. Diabol bol ticho, a to
bol spôsob, akým chcel predĺžiť svoju prítomnosť v posadnutej osobe… Diabol sa teda ukrýva.
Často sa stane, že keď prehovorí, urobí tak hlasom posadnutého. Tvári sa, že je osobou, ktorú
posadol. Raz hovorí viac, inokedy menej. Neupadá vždy hneď do zlosti… Pomaly, keď sa táto
hra na skrývačku končí, diabol začína používať násilie. Toto je tretia etapa, ktorú mnohí
nazývajú bodom zlomu. Je to vtedy, keď sa diabol prestane ukrývať a pretvarovať, a vyjde na
svetlo. Je ako vulkán, ktorý zrazu vybuchne. Z jeho kráteru sa vyvalí všetko: nadávky,
vulgárnosti, obvinenia, obscénnosti. Posadnutý vtedy kričí, hádže sebou, akoby sa zrazu
všetka nenávisť sveta prejavila v jeho tele.“

Záchranári odvážajú ľudí, ktorí sa zranili počas tlačenice na oslavách Halloweenu v

juhokórejskom meste Soul v sobotu večer miestneho času 29. októbra 2022.

Zdroj: TASR/Jonhap

– Čo sa stalo v Soule: Mládež sa chcela len „zabaviť“.

– Čo na to exorcista páter Amorth?



„Medzi obeťami diabla je veľa detí. Diabol sa snaží zmocniť aj ich tela, hoci sú nevinné. A
často sa mu to aj podarí… Je zrejmé, že ide o vec, ktorú Boh dopustí. Prečo? To je tajomstvo.
Stáva sa, že Boh nechá voľnú ruku diablovi, ktorý sa vyvŕši na najnevinnejších stvoreniach,
deťoch. Práve preto radím všetkým rodičom, aby pokrstili svoje dieťa čo najskôr po narodení…
Nie náhodou väčšinu posadnutých vo svete tvoria nepokrstené osoby. A predovšetkým s
nepokrstenými má diabol ľahkú prácu.“

– Čo sa stalo v Soule: Zomrelo veľa ľudí a veľa z nich bolo zranených.

– Čo na to exorcista páter Amorth?

„Diabol neustále obchádza, aby rozsieval krv, smrť a skazu… Počas mojich dvadsiatich piatich
rokov praxe exorcizmu som s diablom zápasil veľakrát. Niekedy to bol dokonca sám satan,
inokedy niektorý z jeho poddaných a niekedy ich bolo viac….“ Exorcizmus mal podľa jeho slov v

minulosti v istom prípade aj dramatické dôsledky. „Keď bol diabol vyhnaný, vrátil sa, aby sa pomstil

a zabil niekoľko ľudí blízkych posadnutej osobe.“

– Čo hovoria médiá a spoločnosť: Halloween je predsa iba vymyslený sviatok.

– Čo na to exorcista páter Amorth?

„Od osemnásteho storočia sa popiera akákoľvek existencia diabla. Čia je to vina? Bezpochyby
laickej kultúry, ateizmu ohlasovaného masám, racionalizmu vedeckého a kultúrneho sveta. Dô
sledkom je strata viery, ktorú prežívame doteraz, a zároveň nárast každej formy povier a
okultizmu. Katolícka Cirkev je obeťou tohto obrovského vplyvu. A to až do takej miery, že v nej
exorcisti za tri storočia skoro úplne vymizli. Samozrejme, nejaký exorcista tu vždy bol. Ale vo
všeobecnosti sa ich počet drasticky znížil, až sa priblížil v podstate takmer k nule. A kto získal
bez exorcistov prevahu? Satan a jeho vražedný hnev.“

– Čo sa stalo v Soule: Veľa ľudí zahynulo v noci.

– Čo na to exorcista páter Amorth?

„Satan nekoná vždy rovnako intenzívne. Som si takmer istý, že je aktívnejší v noci. Noc je
časom diabla. V noci sa nerušene pohybuje a rozsieva svoju smrť. Samozrejme, nocou nie sú
len hodiny bez svetla. Noc je tiež nocou ducha. Keď je náš duch v tme, žije v temnote, diabol
má väčší priestor na manévrovanie. Preto je potrebné často sa spovedať. Spoveď privádza
človeka ku svetlu. Sviatosť zmierenia je mocnejšia ako exorcizmus. Spoveď vo chvíli privádza
človeka do svetla, do Božej milosti a satan nemôže proti človeku v Božej milosti nič robiť.
Spoveď ničí zlo. Zahubí ho. Smeruje človeka k svetlu a dobru. Samozrejme, vždy musíme byť
bdelí. Satan je nekonečne prefíkanejší a mocnejší ako naše schopnosti brániť sa. Preto je
potrebné vždy bdieť a mať veľkú pokoru.“

V článku boli použité úryvky z knihy pátra Gabriela Amortha Posledný exorcista.
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